
Lige 2 små forslag herfra. 

  

1/Hvad med at udlægge 2 større arealer hvor der ikke slåes græs i 2022? Fx mellem B. Berthelsensvej og 

Skoven og fx v. I Verlingsvej ved alle træerne og at der i dette areal slås baner ind igennem ligesom 

græsarealet ved overgangen på Lilholtvej så børn kan løbe rundt i små gange? 

  

2/Hvis det kunne spare lidt udgifter til græsslåning så kunne disse penge evt bruge til solcelle lamper der 

skal sættes op som forsøgs ordning på stien mellem S. Stubsvej og B. Berthelsensvej – 4 stk af nogen lunde 

kvalitet, for siden hen at købe nogle til opsætning langs rørbækvej, hvis det virker om vinteren på stien. 
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